
Styrelsemöte 2024-09-23 Obbola Båtklubb. 

 Närvarande, Robert Ahlström, Kent Dryler, Roger Andersson, Anders Nygren Peter Westh, Jan 

Forsberg. 

 Plats, OBK klubbstuga. 

 Dagordning 

-Föregående protokoll 

-Ekonomisk rapport 

-Arbetsdagar 

-Rutiner för nya medlemmar 

-Båthus till vräkning 

-Övriga frågor 

-Information OBK 

-Frågor för beslut 

-Nästa styrelsemöte 

 Föregående protokoll 

-Vi gick igenom vad som har utförts från föregående protokoll. 

-Kent stöter på Erik om att lägga in om arbetsdagen på hemsidan. 

-Peter har svårt att få tag på personerna i båthuskön. Styrelsen ska se över om vi skulle reglera 

väntetid för besked om personen vill ha båthuset. 

 

 Ekonomisk rapport 

119 000kr på i nuläget. 

 

 Arbetsdagar 

-Fixa el uttaget på stugan. 

-Barka stockar. 

-Köra bort skrotet. 

-Tvätta infarts bom. 

-Stänga vatten. 

-Se över vattenledningen som går i skogen och hänger i luften. 

-Ta upp bommar & bryggor. 

-Mattias beställer traktor. 

-Robert kollar med Tim om kranbil. 

-Se över brygga 4. 

-Mattias köper in hamburgare mm. 

-Begränsa bredden på stigen in till klubben med sten för att inte kunna passera med 4-hjuling. 

 

 Rutiner för nya medlemmar 

Vi ska skicka ut nya, avslutade och tillfälliga båtplatser via sms-gruppen för allas vetskap i 

styrelsen. 

 

 Båthus för eventuell vräkning. 



Ett båthus kommer att avhysas från klubben. Detta efter flera påtryckningar från styrelsen både 

skriftligt och muntligt, medlemmen vill inte följa klubbens stadgar.  

 

 Övriga frågor 

-Hantering av Litiumbatterier. 

Roger kollar om det är något som klubben behöver titta över. 

 

-Beslut om rivningsfärdigt båthus. 

Medlemmen får riva och städa av platsen. 

Anders kontaktar medlemmen i fråga. 

  

-Bärlager/grus från SCA. 

Jan kontaktar Daniel Eliasson om tillgång av grus/bärlager till klubben. 

 

 Information OBK 

Stigen ut från klubbområdet rustas av SCA och har ökat tillgänglighet till klubbens område, vi bör 

begränsa detta med en sten för att begränsa möjlighet till utförande av eventuellt stöldgods 

med 4-hjuling 

 Frågor för beslut detta möte 

-Avhysa båthus 

-Nya rutiner att informera styrelsen via sms-gruppen om händelser i medlemsregistret. 

-Se över möjlighet till grus från SCA. 

 

 Nästa styrelsemöte 

Måndag 21/10 18:00 i klubbstugan.   

 

 

Protokollet granskat av alla närvarande. 

Sekreterare Jan Forsberg   

 


